
 

Referat 
D 23.5.2022 kl. 19.00-21.00     
Forældrerepræsentanter: 

Kristian Kjær Søgaard, Søren Askær Høeg, Jimmy Vinding Olesen, Mona Meldgård 

Kristensen og Maja Hjort Pedersen 

Medarbejderrepræsentanter: Lars Strandhave og Malene Løvlund Kristoffersen 

Ledelsen: Annette Hald  

 

Afbud:  

DAGSORDEN 

 

Uddybelse af punktet /  

REFERAT OG BESLUTNING 

ANSVARLIG 

1. Godkendelse af 

dagsorden. 

Valg af ordstyrer og 

referent 

(Bestyrelsen 

konstituerede sig 

umiddelbart efter valget) 

 

Godkendelse af referat 

fra sidste møde 

Ordstyrer: Kristian 

Referent: Mona 

 

 

Formand: Kristian 

Næstformand: Mona 

 

 

Referatet godkendt og underskrevet 

 

2. Præsentation af alle 

medlemmer i bestyrelsen 

 

 

Kort præsentation af hvert enkelt medlem 

(gerne med kommentarer om, hvad man er 

særligt optaget af for tiden ift. børnehaven og 

det at være en del af forældrebestyrelsen. 

 

Alle medlemmer præsenterede sig. 

 

3. Kort orientering om 

forældrebestyrelsens 

ansvarsområder 

Se evt. ”Styrelsesvedtægt for 

forældrebestyrelsen ii dagtilbud” på 

kommunens hjemmeside. 

 

Annette gennemgik kort bestyrelsens 

arbejdsopgaver, som de fremgår af 

styrelsesvedtægterne. 

 

4. Forretningsorden og 

udkast til årshjul incl. 

forslag til mødedatoer 

Den nuværende forretningsorden medsendes 

som bilag. En evt. tilrettet udgave skal 

godkendes. 

 

Forretningsorden godkendt uden nye 

kommentarer. 

 

Udkast til årshjul medsendes som bilag til 

drøftelse, tilretning og godkendelse. 

 

Årshjulet vedtaget. Der inviteres igen til 

kvartalsvise info-møde for kommende nye 

forældre. Hvis muligt, lægges disse info-møder 

på dage med bestyrelsesmøder. Første info-

møde er d. 15-6; 2 bestyrelsesmedlemmer 

deltager. 

 



 

5. Orienteringspunkt: 

Formand: 

Forældrerepræsentanter: 

Leder: 

Medarbejderrepræsentant 

Et gensidigt orienteringspunkt 

Formand: Ingen bemærkninger 

Forældrerepræsentanter: Ingen bemærkninger 

Leder: Personalesituationen: Barselsvikar for 

Annette L. er begyndt 23-5. Ingen ny 

studerende fra d.1-6, så frem til sommerferien 

varetages timerne af husets vikarer. 

Forventning om ansættelse af en fast vikar i 

sidste del af perioden (august til slut 

november.) 

Udfordring ift. køkkenstillingen, da der ikke var 

ansøgere til genopslaget. Yvonne ansat 

midlertidigt til at løse opgaven. 

Orientering om brev vedr. stillingtagen til 

madordning (udsendt efter dagsordenen var 

udsendt) > Vedtaget at drøfte dette punkt med 

det samme >  Forældrebestyrelsen ønsker at 

fortsætte med den forældrebetalte madordning 

i 2023 og 2024. 

Forældrehenvendelse vedr. Stjernernes 

cykelprojekt > Hvordan opleves cykelprojektet 

af bestyrelsen? Bestyrelsen synes det er en 

fantastisk idé; det giver rigtig god læring til 

børnene ift. trafikregler; giver selvstændighed 

og børnene vokser med opgaven. Konkret 

drøftelse af den planlagte tur til Grene Sande 

> der trækkes på det korte stykke på Billundvej 

fra Østerbo og frem til den reelle cykelsti.  

Medarbejderrepræsentanter: Ingen 

bemærkninger.  

 

6. Bestyrelsens 

underudvalg 

Evt. nyt siden sidst vedr.: 

Legepladsudvalg? 

 

Tak for indsatsen på legepladsdagen. Vi 

fortsætter rmed at holde legepladsdag en 

lørdag formiddag. Bestyrelsesmedlemmer i 

legepladsudvalget er Jimmy og Søren. 

 

Festudvalg > Skal vi genoptage traditionen 

med at holde Sommerfest?? 

 

Forældrebestyrelsen ønsker at genoptage 

traditionen med at holde Sommerfest. Datoen 

fastsættes til fredag d. 2-9. Mona og Kristian 

er bestyrelsesmedlemmer i Festudvalget. 

Dato udmeldes snarest på AULA. 

 

 



 

7. Økonomi - Orientering generelt vedr. resursetildeling og 

budgetprioriteringer 

- Status pt for 2022  

 

Annette gennemgår det udsendte bilag vedr. 

resursetildeling og reviderede 

budgetprioriteringer for 2022. På nuværende 

tidspunkt ser økonomien fin ud og der 

forventes derfor et budget i balance ved 

årsskiftet. Bestyrelsen godkender de 

reviderede budgetprioriteringer.   

 

8. Opfølgning på materialet 

fra forældremødet d. 5-4. 

Drøftelse og stillingtagen til de indkomne 

forslag og ønsker vedr. det gode samarbejde 

børnehave-hjem. 

De 4 plancher fra forældremødet gennemgås 

og kategoriseres på ny planche, som 

efterfølgende skal hænges op på tavlen. 

Der var fx flere ønsker om sommerfester, og 

der var ønske om flere forældre-kaffedage, 

hvor forældre kan møde hinanden og 

bestyrelsen. Besluttet, at der ca. hvert kvartal 

skal være forældrekaffe og at medlemmer af 

bestyrelsen sætter lidt ekstra tid af på skift, 

hvis det er muligt for dem. 

 

9. Evt. Evt.? 

Deltagere i mødet d. 8-6: Kristian, Søren, 

Maja, Mona, Anette, Lars 

Punkter til næste møde d.24-8? 

Budgetorientering 2023 

 

 


